
Muut asiat - Övriga frågor 
 
 
Valmistelija Museonjohtaja Titta Kallio-Seppä 
Beredare  Museichef Titta Kallio-Seppä  
  
 Keskustellaan mahdollisista muista asioista.  
  
 Andra möjliga ärenden diskuteras.  
 
 
Päätös/ Beslut  Perarne Kerttu tiedusteli Daniel Fälldiniltä, että vaikuttaako 

Interreg Aurora Haaparannan puolen rakennuksiin 
Kukkolaforsenilla. Daniel Fälldin vastasi rakennusten 
huoltosuunnitelman olevan prosessissa. 

 
 Perarne Kerttu frågade Daniel Fälldin om Interreg Aurora 

kommer att påverka Kukkolaforsens (Haparanda) byggnader 
och deras underhåll. Daniel Fälldin svarade att 
underhållsplanen för byggnaderna är på gång. 

 
 
 Titta Kallio-Seppä tiedusteli, että keitä Haaparannan poliitikkoja 

on tulossa mukaan museon johtokuntaan tulevaisuudessa. 
Eivor Olofsson vastasi, että henkilöt eivät vielä ole tiedossa, 
mutta asiasta kokoustetaan Haaparannalla myöhemmin. 

 
Titta Kallio-Seppä frågade vilka politiker från Haparanda som 
kommer att ingå i museets styrelse i framtiden. Eivor Olofsson 
svarade att personerna inte är kända än, men att det blir ett 
möte i Haparanda senare.   
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